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Distribuce léčiv 

Léčiva budou u Michala Červinky. Kdo chce něco navíc, lze vzít z nevyzvednutých zásob, nebo počkat na 
červnovou objednávku. Zcela jistě zbyde Formidol 80. Výdej léčiv dopadl dle přítele Červinky docela dobře, kdo 
má objednané háčky, tak za 50 háčků má být 80 korun.  

Poskytování Unijní dotace 

15.5. (včetně doručení) je poslední termín z unijní podpory na technickou pomoc. 

Došlé nabídky 

Přítelkyně Belušová tlumočila nabídku cukru z bývalého areálu cukrovaru Zvoleněves. Další nabídky na včelařské 
propriety Nevitech a Man Ingredients zašle přítelkyně Belušová zřejmě i mailem, snad to nebude vnímáno jako 
nevyžádaná pošta. Dále byla zmíněna nabídka přítele Ovčárika na prodej matečníků, matek, oddělků i úlových 
sestav. Přítel Plecitý nabízí odprodej určitého množství svých včelstev a oddělků a dále tradičně matky od přítele 
Strnada. 

Hrr na mor 

Pátek 13. května je poslední termín pro odevzdání vzorků pro akci Hrr na mor. Zatím není žádný pozitivní záchyt. 
Ve včelařském tisku zaregistrován názor, že se jedná o neefektivně vynaložené peníze. Přítelkyně Belušová 
popsala případy špatně podaných vzorků, za které se tím pádem muselo platit. Optimální systém organizace 
vyšetřování včelstev a co nejefektivnější model se neustále hledá. Prevence se každopádně vyplatí, jak dokázal 
nedávno přítel Kamler přímo i čísly.  

Situace ve včelstvech 

Přítel Předseda pohovořil o stávajícím počasí a situaci ve včelstvech. Včelstva nás ženou dopředu, je to rozjeté. 
Zavzpomínal (marně) na včelaření v Budečáku a pohovořil o své praxi se spotřebováním medové pěny. 
Přítelkyně Belušová nabádá k protirojovým opatřením, v sezóně má spolu s přítelem předsedou tři telefonáty od 
objevitelů rojů denně. Dále byla řeč o sbírání rojů. S ohledem na veřejnost respektive pozitivní obraz včelaře je 
dobré chodit roje řešit, zejména tam, kde je to exponované. Matka musí mít kam klást, med v plodových 
plástech znamená začátek rojové nálady. Kdo chce prodávat oddělky, tak při přesunech nad 3 km je nutné mít 
vyšetření na mor.  

Diskuse 

Oslavy 150. výročí ČSV v Nasavrkách jsou primárně pro zvané a to 19.5.2022. Čeká se, kolik míst zbyde po 
nedorazivších úřednících. Bude tradiční výstava Natura Viva v Lysé nad Labem ve čtvrtek 26.-29. května – vstup 
150 Kč. Expozici tam připravují Nasavrky a prostoru pro včelaření je tam méně a méně. Bude vydána 
příležitostná poštovní známka – obálky prvního dne a aršíky lze získat nejdříve v den vydání, tj. 18.5. 2022.  
V aršíku je šest nepříliš nápaditých známek. Není ani jasné, kolik to bude stát. Přihlásilo se cca 6 zájemců, 
přítelkyně Belušová jich vezme o něco víc.  

Mimochodem, není jasné, proč zrovna spolek (který vzniknul před 150 lety) si ČSV vzal za svého předchůdce, 
protože byly spolky i starší. Řešilo se téma spolků a jejich stáří.   

Přítel předseda letos dává stavební rámky, hlavně proto, že má málo vosku. Téma vosku, hospodaření s voskem 
je čím dál důležitější. 1 kg mezistěn (a to ještě z cizího vosku) dnes stojí 400 Kč.  



Přítel Bernášek mluvil s primátorem Kladna, napadlo ho, že by na část nákladů na léčivo mohlo zadotovat město 
Kladno. Přítel Jirák se dotazuje na ministra zemědělství, který má, jak se psalo ve Včelařství 50 včelstev.   

 

Zapsal přítel Jan Červený  


